
Zápis ze schůze
Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o.

Datum konání: 23. listopadu 2023 od 16.00 hodin

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o.

Přítomni: Mgr. Ondřej Syrovátka, Ing. Gabriela Grzegorzová,

Mgr. Tomáš Sedoník, Mgr. Radovan Jansa

Omluveni: Ing. Martin Kubečka, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA,

Hlavní body jednání

1. Zahájení zasedání Mgr. Ondřejem Syrovátkou

2. Projednání Výroční zprávy za školní rok 2022/2023

● V učebních plánech došlo u prvních a druhých ročníků k přesunu 0,5 hodiny mezi

anglickým jazykem a základy společenských věd ve prospěch základů společenských

věd.

● Ve škole pracuje na zkrácený úvazek psycholožka, která vyučuje seminář
z psychologie a poskytuje poradenské služby žákům i zaměstnancům školy.

● Rozbíhá se rekonstrukce školní jídelny, která přinese kromě modernizace i větší

prostor pro stravování žáků. V současné době se připravuje studie, realizace by

mohla proběhnout v roce 2025.

● Dotaz předsedy na požadavek žáků “zvýšit limit absence”, který vzešel z diskuzního

fóra žáků se zástupci města. Limit absence zůstal nezměněn, je však možné se

individuálně domluvit s ŘŠ.

● Nadále ve škole působí rodilý mluvčí anglického jazyka v rozsahu 10 hodin týdně.

● V letošním přijímacím řízení byl počet zájemců vyšší než jiné roky, a to jak na

čtyřleté, tak na šestileté studium.

● Dále probíhají preventivní programy. Program na téma „Prevence sexuálního násilí“

byl realizován na základě požadavku studentského parlamentu a měl dobrý ohlas.

● Nedostatky z inventarizace majetku byly napraveny a jsou v souladu s požadavky

zřizovatele.

3. Různé

● Poděkování místostarosty města Ondřeje Syrovátky za realizaci mezinárodních

výměnných programů mezi žáky gymnázia a žáky partnerských škol v Ludwigsburgu a

Èpinalu a za realizaci diskusního fóra žáků se zástupci města, které proběhlo na

gymnáziu.

● Škola realizuje dva plesy, absolventský a maturitní.



● V pondělí 27. listopadu 2023 bude stávkovat přibližně polovina pedagogických

zaměstnanců, provoz školy bude omezen.

● Členové rady vzali na vědomí výroční zprávu bez výhrad - pro 4 hlasy, proti 0, zdrželo

se 0.

Shrnutí diskuse

Školská rada bere na vědomí Výroční zprávu školy Gymnázium, Nový Jičín, příspěvková

organizace za školní rok 2022/2023.

Zapsala: Hana Trutmanová

Ověřil: Mgr. Ondřej Syrovátka


